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Onderwerp Actualisering fietsverkeerplan   
Van College van B&W 
Soort bijeenkomst Informatiebijeenkomst 
Van de raadsleden 
werd gevraagd 

College informeert raad; raadsleden en burgers kunnen desgewenst vragen stellen en 

reageren 
Voorzitter Dhr. Guido Mertens Collegelid Wethouder v. 

Grootheest 
Secretaris Mw. Fabienne Leenders Ambtenaren Ferry Wahls/ Etienne 

Westbroek 
Fractiewoordvoerders De dames Van Ham (PvdA), Van Loo (SPM), Nuyts (LPM), de heren Bonder (SP), 

Barendse (D66), Moers (VVD), V.d Gugten (GL), Geelen (CDA), P. Frijns (MV), 

A. Frijns (Seniorenpartij), Peters (PVM) 
Genodigden/ sprekers Fietsersbond (dhr. Maathuis), de heren Rousseau en Kremel (buurtplatform St. Pieter) 
Samenvatting en 
afspraken 

Er is een korte presentatie gegeven over de uitvoeringsagenda fietsnota. De 

versnellingsagenda fietsverkeer behelst projecten die enerzijds al uitgevoerd zijn, 

anderzijds in de komende periode opgepakt c.q. uitgevoerd gaan worden. Doelstelling 

is dat er meer wordt gefietst en er is ook een sterke stijging te zien van het 

fietsverkeer t.a.v. het maaskruisend verkeer, waar de reeds uitgevoerde projecten (36 

van de 56) een positieve invloed op hebben gehad. De aanwezigen staan over het 

algemeen positief tegenover de uitvoeringsagenda. Wel worden diverse knelpunten 

benoemd (Capucijnenstraat, Bemelerweg/Bronkweg, fietsverbinding 

Borgharen/Stuw, openstelling fietsenstallingen, Brusselsestraat, Ambyerstraat Noord, 

ondergrondse fietsenstalling cs/ verwijderen weesfietsen, LED-verlichting, veiligheid 

tijdelijke voorzieningen, fietstunnel Wyck, tunneltje Duboisdomein, Fregatweg, 

Posteleinstraat/rotonde); gevraagd wordt om deze nog eens extra onder de loep te 

nemen. Dit geldt ook voor de deskundige inbreng van de fietsersbond; hier moet meer 

mee worden gedaan. Er wordt tevens vanuit GL een voorstel gepresenteerd om van de 

Mergelweg een fietsweg te maken, dit na overleg met zowel omliggende 

ondernemers, buurtplatform als ook omliggende gemeente Riemst, die allen zeer 

positief staan ten aanzien van dit voorstel. Afgesproken wordt dat dit voorstel in een 

volgende stadsronde apart zal worden besproken. Verder is gevraagd om een 

financieel overzicht van de overige projecten met de voor- en nadelen per project en 

om andere metingen dan het Maaskruisend verkeer. 
Toezeggingen De wethouder geeft aan t.a.v. de gevraagde knelpunten hier nog eens op in te zoomen. 

Verder zegt hij toe een financiële stand van zaken met betrekking tot de aanstaande 

projecten aan te leveren, het verzoek m.b.t. de verwijdering van de weesfietsen bij de 

portefeuillehouder ‘handhaving’ onder de aandacht te brengen, de raad te informeren 

naar de stand van zaken rondom de Brusselsestraat in de week van 9 maart en te 

kijken welke extra metingen nog zijn gedaan en die dan naar de raad verder te leiden. 
Advies aan het 
presidium 

Zo snel als mogelijk een vervolgsessie plannen in een stadsronde m.b.t. het voorstel 

‘Mergelweg’. 
   
 

 

 




